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Geacht college,

Al geruime tijd is HDSR aan het werk in het project Sterke Lekdijk. Het is een omvangrijk en 
veelbelovend project dat zeer belangrijk is voor de veiligheid in onze regio. Het AB wordt door 
thema-avonden en de stukken voor de openbare vergaderingen goed meegenomen in de 
voorbereiding van alle deelprojecten. Bij elk deelproject worden ook de bewoners betrokken bij de 
voorbereiding van de versterking van de Lekdijk. 

Het zal u echter niet zijn ontgaan dat een deel van de bewoners niet tevreden is met de gang van 
zaken. De oprichting van de Vereniging Sterke Lekdijk en de verschillende insprekers bij de 
commissievergaderingen duiden daarop. Toch lezen we in de stukken en begrijpen we uit de 
mondelinge toelichtingen van de betrokken hoogheemraad en de georganiseerde bewonersavonden 
en keukengesprekken dat bewoners wel goed worden betrokken. Daarom is de ChristenUnie 
benieuwd naar de achtergrond en werkwijze m.b.t. de participatie in het project Sterke Lekdijk. 

Participatie-algemeen:
1. Hoe kunnen betrokkenen/omwonenden participeren in het Project Sterke Lekdijk? 
2. Wordt de participatie bij het Project Sterke Lekdijk georganiseerd per deelproject? 
3. Zo ja, zijn er ook algemene procedures/communicatievormen die voor het hele project 

hetzelfde zijn?

Contacten vanuit HDSR met individuele belanghebbenden:
4. Op welke wijze neemt u contact op met de betrokkenen/omwonenden bij het Project Sterke 

Lekdijk? 
5. In de commissievergadering BMZ-SKK op 10 juni gaf een van de insprekers te kennen dat veel 

omwonenden/belanghebbenden niet persoonlijk zijn benaderd door HDSR over het project 
Sterke Lekdijk, terwijl zij wel een direct/persoonlijk belang hebben. Hoe kunt u deze 
informatie duiden? 

6. Kunt u een geanonimiseerd overzicht  bieden van het aantal een op één gesprekken per 
deeltraject (keukentafel, telefonisch) dat is gevoerd voor het project Sterke Lekdijk? 

Alvast bedankt voor uw inzet om deze vragen te beantwoorden.

Vriendelijke groet,

Namens de ChristenUnie fractie:

C.J. van Kranenburg, ABlid
Christine Pleijsier, commissielid


